
Punten voor de rondvraag commissie SOB de dato 11 juni 2019 

Fractie Vraagsteller 

 

Vraag Antwoorden wethouder Vankan 

AB --- --- --- 

CDA --- --- --- 

VSP --- --- --- 

PGP Pat-Jos Huisman  Maaibeleid 
Er is binnen deze commissie al eerder gesproken over het maaien van 
bermen. Vorige zomer moesten sommige inwoners erg wennen aan het 
maaien op zicht in plaats van op frequentie. Voor PGP is vooral het 
gefaseerd maaien belangrijk met het oog op vlinders, bijen en andere 
kleine insecten. Momenteel bereiken ons geluiden dat er zeer divers 
gemaaid wordt. Op sommige plekken alleen een smalle strook naast 
pad of weg waardoor nog veel bloeiende grassen en bloemen blijven 
staan, op andere plekken - niet zijnde gevaarlijke drukke wegen - is 
alles helemaal kort en soms zelfs tot op de grond gemaaid.  

 Kunt u ons uitleggen wat het beleid van Valkenburg aan de Geul is 

en hoe dit gehandhaafd wordt?  

 En in het geval bloeiende bermen behouden geen prioriteit is, wilt 

u dit dan overwegen? 

--- 

VVD --- --- --- 

 


